
Verslag ALV do 30 maart 2023 in de Tindalvilla 
 
Aanwezig: 48 leden en het bestuur. 
 
1. Opening  
 
De voorzitter, Nol Verhagen, heet iedereen welkom. Hij staat stil bij het overlijden van 
Nel Krijnen, een vrijwilligster aan wie HKB veel te danken heeft. Na een kort In 
Memoriam vraagt hij om een ogenblik stilte.   
 
2. Vaststelling van de agenda    
 
De agenda wordt vastgesteld conform voorstel. 
 
3. Notulen ALV 2022 (22-021).     
 
De notulen van de Algemene ledenvergadering op 25 mei 2022 worden ongewijzigd 
vastgesteld. 
 
4. Jaarverslag 2022 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. Margreet de Broekert merkt op dat niet Adriaan 
Branderhorst en zij, maar Klaas Oosterom enkele jaren geleden met het plan is 
gekomen voor het aanbrengen van een plaquette aan de Fokke Bleekerstraat om de 
Bussumse verzetsmensen te herdenken. Zij laat vervolgens een impressie van het 
informatiebord zien, dat op 4 mei om 14.30 u. in de Fokke Bleekerstraat onthuld zal 
worden. Nadere informatie volgt in een digitale nieuwsbrief.  
 
Nol geeft aan dat het bestuur heel blij is met de ondersteuning van Gerard Bon, die 
niet alleen de boekhouding doet, maar ook het ledenbestand nauwkeurig bijhoudt en 
steeds weer komt met een wijkindeling die ervoor zorgt dat alle tijdschriften bij de 
leden bezorgd kunnen worden. 
 
Een speciaal woord van dank richt Nol tot Anuschka Steenman, die er tezamen met 
de ingehuurde webdesigner voor heeft gezorgd dat de website een meer eigentijdse 
vormgeving en functionaliteit heeft gekregen.  
 
5. Verslag kascontrolecommissie 
 
Veronica den Breejen meldt dat de kascommissie de boekhouding zeer inzichtelijk 
vond. De kascommissie hoopt dat het grote overschot dat ontstaan is door het 
verkregen legaat de verkrijging van subsidie voor het komend jaar niet in de weg zal 
staan. De commissie stelt de vergadering voor de jaarrekening goed te keuren en het 
bestuur te dechargeren. Dit geschiedt.  
 
7. Benoeming kascontrolecommissie  
 
Veronica blijft nog een jaar in de kascommissie. De vergadering benoemt Adriaan 
Branderhorst tot lid. René Runhaar wordt benoemd tot reservelid. 
 



6. Jaarrekening 2022  
  
De penningmeester Willem Steenkamp licht de twee belangrijkste punten toe: de 
forse toename van het eigen vermogen, ontstaan door het verkregen legaat en 
anderzijds de stijgende drukkosten van het tijdschrift, die het resultaat enigszins 
drukken. De jaarrekening wordt conform het voorstel vastgesteld. 
 
7.  Begroting 2024 en herziening begroting 2023 
 
Willem Steenkamp geeft aan dat tot nu toe altijd de begroting voor het volgende 
kalenderjaar werd vastgesteld en die wordt ook dit jaar ter vaststelling voorgelegd. 
 
We weten echter  nu, dat twee posten uit de begroting voor 2023 aanzienlijk zullen 
worden overschreden. De kosten voor de jubileumviering (de expositie in de maand 
september en de manifestatie in Concordia op 10 september) worden aanzienlijk 
hoger dan vorig jaar begroot en de drukkosten zullen eveneens hoger zijn dan 
aanvankelijk begroot. Het bestuur stelt daarom voor, de begroting voor 20223 op 
deze punten aan te passen. 
De begroting 2024 en de gewijzigde begroting 2023 worden door de leden 
goedgekeurd.  
 
8. Benoeming nieuwe bestuursleden  
 
Nol stelt de vergadering voor, Guusje Hent en Frank de Groot tot bestuursleden te 
benoemen. Beiden zijn al jarenlang bij de bestuursvergaderingen aanwezig en zijn 
bovendien al eerder bestuurslid geweest. De vergadering gaat akkoord met hun 
benoeming.  
 
9. Rondvraag  
 
9.1. Nol spreekt Marianne van den Tol toe. Hij gaat in op haar jarenlange inzet voor 
HKB, vooral als beheerder van het digitale archief. Hij stelt de vergadering voor, 
Marianne tot Lid van Verdienste te benoemen. Uit het applaus blijkt, dat de leden 
hiermee van harte instemmen. Marianne ontvangt een oorkonde en een bos 
bloemen. 
Vervolgens richt Nol het woord tot Jack Molenaar. Nol memoreert Jacks jarenlange 
zorg voor ons documentatiecentrum, de apparatuur, de olpslag en het scannen van 
documenten ten bate van ons archief. Nols voorstel om Jack te benoemen tot Lid van 
Verdienste wordt eveneens met applaus aanvaard. Ook Jack krijgt een oorkonde en 
bloemen. 
 
9.2. Klaas Oosterom meldt dat hij een dagtocht heeft georganiseerd naar de 
overzichtstentoonstelling van de Bussumse portretschilder Jan Veth in Dordrecht. 
Wie dat wil, kan op 31 mei mee met de touringcar naar Dordrecht, waar de 
tentoonstelling bezocht wordt en een korte gegidste stadwandeling wordt gemaakt. 
Nader bericht volgt in de digitale nieuwsbrief. 
 
9.3. De heer Rutgers vindt dat in het tijdschrift soms slordig met Bussumse namen 
wordt omgegaan. Als voorbeeld geeft hij de benaming Postweg in plaats van 
Poststraat. Nol repliceert dat de artikelen in het tijdschrift door verscheidene mensen 



worden gecontroleerd. Niettemin blijven er soms kleine foutjes in staan. Nol nodigt de 
heer Rutgers uit, meelezer van de conceptversie van het tijdschrift te worden.  
 
9.4. Gevraagd wordt of nog steeds de kans bestaat dat HKB de locatie in het station 
moet verlaten. Nol geeft aan, dat HKB momenteel een heel goede relatie met de 
beheerder van het station heeft en dat er op dit moment geen enkele aanleiding is 
om te verwachten dat moeten verhuizen. 
 
9.5. Jan Schippers vraagt hoe het zit met de aansprakelijkheidsverzekering van de 
vrijwilligers. Nol repliceert dat HKB een algemene aansprakelijkheidsverzekering 
heeft en dat zaken die niet door deze verzekering of de privéverzekering van de 
vrijwilligers gedekt worden, vallen onder een aansprakelijkheidsverzekering van de 
gemeente.  
 
9.6. Hetty Laveman wijst er met klem op, dat de omgevingsvisie van de gemeente, 
door historische verenigingen goed in de gaten moet worden gehouden. Nol 
antwoordt dat de Monumentengroep deze taak op zich heeft genomen. 
 
9.7. De heer Rutgers vraagt of iemand weet waar de De Bordesbank gebleven is. 
Guusje Hent meldt dat de bank naar de Gemeentewerf is gebracht en daar nu niet 
meer te vinden is.  
 
8. Sluiting   
 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit het glas te heffen in 
de serre.  
 


